

H 1-15

nu.h1-15@risvollan.no

674 / 510H1-15
K: HNK-UP
Styret - NU

Referat

Møte nr. 18-04	Tid: 15. mai 2018 kl. 2030	Sted: Hos Nina
----------------	----------------------------	----------------

Navn	Verv	Deltatt
Inger Johansen	Leder	X
Nina Sandstad	Postbærer	X
Bård Nagelsett	Materialforvalter	X
Annette Lund	Sekretær	X
Vidar Moen	Kasserer	X

Oppsummering av aktiviteter siden sist:

Sak nr.	Sak	Oppfølging	Ev frist
18/13	Dugnad: Godt gjennomført. Ca 35 stk oppmøtte på begge tun. Vi er veldig fornøyd med deltagelsen på begge tun, både på selve dugnaden og i for- og etterkant. Til neste år kan vi godt lage mer detaljert/konkret liste over hva som skal gjøres.		
18/20	Generalforsamling: Godt oppmøte etter god mobilisering. Fornøyd med gjennomføring av «vår» sak. Vi ønsker oss litt bedre presentasjon av sakene generelt.		
18/21	Informasjonsmøte om utelager og garasjer: Stort oppmøte og bra beboerengasjement. Fint møte.		

Kommende aktiviteter:

Sak nr.	Sak	Oppfølging	Ev frist
18/21	Sommerblomster: Vi planter før 17. mai		
18/22	Sommerfester: Øvre del tar lørdag 23.6. Nedre del 23.8.		

Oppfølgingssaker:

Sak nr.	Sak	Oppfølging	Ev frist
17/08	Nye naboer Nye naboer som ikke har fått velkomst: Elias K. Stokstad i 9 J Stephan A. Luhr og Bente Isfjør 3D (01.03.2018) Andor Odden 9 E (01.08.2018)	Inger, Annette og Nina	
17/26	Ny gressklipper Bård skal lage og henge opp bruksregler til våren.	Bård	
17/28	Søppel på aktivitetstunet og i Stordalen Vaktmestrene har kontakta oss om saken og skal finne en løsning. Større søppelkasser og sjursikring.		
17/23	Sandkassen Inger har vært i kontakt med administrasjonen om at sandkassen trenger høyere kanter og ny sand. Vi har ikke hørt noe mer. Vi tar det opp igjen til våren.	Inger	

17/37	Container for glass og metall i feltet Har luftet saken på Facebook. Svært mange fra feltet savner dette. Vi sender ny forespørsel.	Inger	
17/38	Mørk sti bak H 3 Vi ønsker et lys på enden av veggen på H3. Saken er sendt til styret på nytt.	Inger	
18/08	Naboklage 1	Inger	
18/09	Naboklage 2	Inger	
18/06	Miljømidler 2018 Vi fikk innvilget alt vi søkte om. 13500,- Dette brukes til hageutstyr og diverse. Høytrykksspyler, sommerblomster, tjæralin, gatekoster, spett, jordspade, skøyteledning, vimpler.	Alle	
18/05	Oppmerksomhet til flaggheiser	Bård	
18/16	Fargevalg på 9-15 Vi skal lage et skriv til alle beboerne der de kan gjøre et valg om hva slags farge de ønsker.	Vidar	
18/18	Scooter-/MC-parkering Dette gjelder nedre del. Flere har svart etter forespørsel på Facebook. NU har tatt en befaring, og plassen som ser ut til å passe best, er på venstre side av bommen. Vi vil be om et fysisk hinder og oppmerka plasser.	Inger	
18/19	Hengerparkering Det stilles spørsmål ved om det er en egen parkeringsplass for hengere i borettslaget. Per i dag står det mye rart bak H 13. Vi ønsker en opprydding.	Vidar	
18/25	Trafikksituasjonen i feltet – ønske om tiltak Vi må lage ei ønskeliste over hvilke tiltak som bør gjøres framover i vårt felt. Vi har flere risikosoner både rundt garasjene og inne i feltet. Ønskelista skal inn til KU i høst. Vi lufter spørsmålet blant beboerne etter sommeren og lager liste da.		

Nye saker:

Sak nr.	Sak	Oppfølging	Ev frist
18/23	Framgang i garasjesaken Det er helt naturlig at vi som beboere skal få være med på planlegging av garasjer i feltet. Vi ser an utviklingen i saken over sommeren.		
18/30	Åpent brev om saksbehandlingsfeil på generalforsamlinga Vi sender brev angående at styret trakk saken om utelageret.	Inger	

Saker fra styret/administrasjonen

Sak nr.	Sak	Oppfølging	Ev frist
18/24	Innspill til Mål- og strategiplanutvalget Vi sender inn noen innspill.		
info	Referat fra div. NU		
info	Protokoller fra styret		
info	Containerservice 2018, 29. og 30. mai		
info	Periodevis stenging av Blaklivegen og Steinanvegen + sprenging		
	Taushetserklæring		
info	Maling på 1-7		